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Uitleendienst Kampeermateriaal voor de Jeugd (ULDK)  -  Aanvragen 2019

Op 5 november 2018, vanaf 9u, konden de Vlaamse jeugdbewegingen hun 
tentenaanvraag indienen bij de Uitleendienst Kampeermateriaal voor de Jeugd (ULDK). 
In het verleden waren er vaak meer aanvraagde dan beschikbare tenten. Intussen zijn 
de tenten toegewezen. Ook nu grijpen er wel wat jeugdbewegingen gedeeltelijk of geheel 
naast het aanbod en moeten ze noodgedwongen op zoek naar een andere oplossing.

1. Wat is de inventaris van het ULDK, zowel voor senior- als patrouilletenten op dit 
moment? Graag een overzicht van de status (uitgeleend, in stock, in herstel).

2. Volgens het tentenplan zou voorzien worden in nieuwe aankopen. 

Wanneer zijn deze tenten aangekocht? Graag een overzicht van de aankopen 
(senior- en patrouilletenten) die gebeurd zijn van 2014 tot nu. Zijn er op dit moment 
nieuwe aankopen gepland? De tenten uitgeleend door Defensie worden ook door 
ULDK gebruikt. Klopt het dat deze voorraad kleiner is geworden dan voorzien? Zorgt 
dit voor problemen bij de uitleen?

3. Hoeveel aanvragen werden er ingediend bij het ULDK voor de bivakperiode 2019 en 
hoeveel daarvan werden geweigerd of gedeeltelijk geweigerd? Graag een overzicht 
per provincie en per gemeente waar de jeugdbeweging gelegen is en om hoe veel 
tenten (senior- en patrouille) het telkens gaat.

4. Is er op dit moment voldoende aanbod voor de vraag? Hoe kan dit vergeleken 
worden met voorgaande jaren? Zo neen, wat zijn hiervan de oorzaken?

5. De aanvraagprocedure verloopt via een digitaal platform met login voor de 
jeugdbewegingen.

a) Verloopt de digitale aanvraagprocedure optimaal of zijn er hier nog 
verbeterpunten?

b) Hoe wordt dit gemonitord?

c) Is de minister op de hoogte dat een aantal jeugdbewegingen problemen 
ondervonden met de elektronische aanvraag en hierdoor hun aanvraag niet tijdig 
konden indienen?

d) Op welke manier kan hieraan tegemoet gekomen worden?



6. Hoe evalueert de minister de bijsturing naar aanleiding van het Bivakplan? Is er 
sprake van een positieve evolutie in het aantal goedgekeurde aanvragen? Kan hier 
nog verder bijgestuurd worden en wat is hiervoor het plan van aanpak?



SVEN GATZ 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN 
BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 137 van 11 april 2019
van AN CHRISTIAENS

1. Momenteel (19/04/2019) beschikt de ULDK over 2 206 seniortenten en 3 156 
patrouilletenten. Het herstelseizoen van de seniortenten is afgerond, dat van de 
patrouilletenten is nog volop bezig. Het cijfer van de patrouilletenten is voorlopig 
dus nog een inschatting.

2. In onderstaande tabel vindt u een overzicht van het aantal aangekochte tenten de 
afgelopen 5 jaar. Dit gaat steeds om de aankoop van tentzeilen en grondzeilen, niet 
om de draagstructuur.

Investering nieuwe tenten Aantal nieuwe tenten
2018* 464.525,25 163 seniortenten
2017 615.974,70 213 seniortenten
2016 447.479,78 149 seniortenten
2015 314.479,00 100 seniortenten
2014 74.155,00 170 dubbeldekzeilen voor patrouilletenten

* De bestelling is geplaatst in 2018, levering is voorzien juni 2019 zodat deze ook 
mee uitgeleend kunnen worden.
De tenten die defensie ter beschikking stelt worden verdeeld door het ULDK. Het 
klopt inderdaad dat dit aantal tenten gedaald is tegenover 2018. Logischerwijs 
zullen er in 2019 dan ook iets minder groepen op de wachtlijst kunnen worden 
geholpen (via tenten Defensie).

3. Tot en met 19 april 2019 heeft het ULDK 1 066 aanvragen ontvangen voor het 
ontleenseizoen 2019.
Het is momenteel niet mogelijk om een overzicht per provincie en per gemeente te 
geven (en om hoeveel tenten het gaat). Dit omdat er heel wat dossiers in 
behandeling zijn voor het wegwerken van de wachtlijst.

Aanvragen Volledig geweigerd Gedeeltelijk 
geweigerd

1066 120 (oorspronkelijk 174*) 6

* Verklaring mindering wachtlijst:
-Een groot aantal groepen van de wachtlijst zijn intussen gecontacteerd met de 
vraag of ze nog tenten nodig hebben. Naar aanleiding van de antwoorden op deze 
vraag heeft het ULDK intussen 39 groepen van de wachtlijst kunnen halen. 
-12 groepen zijn in 2de instantie geholpen (6 volledig en 6 gedeeltelijk), als gevolg 
van annuleringen na een oproep tot solidariteit.
-3 groepen hebben hun periode ingekort of verplaatst
De tenten, ter beschikking gesteld door Defensie, zullen de wachtlijst nog verder 
doen inkrimpen.



4. Hoewel de stock op het hoogste peil staat sinds 10 jaar is er op dit moment, net 
zoals de voorbije jaren nog een kloof tussen vraag en aanbod. 
Het is moeilijk om één oorzaak naar voor te schuiven. Wat men wel kan 
constateren: Het aantal aanvragen blijft stabiel, maar doordat de kampperiodes 
zich steeds meer concentreren op de periode van 15 juli tot 15 augustus zorgt dit 
niet altijd automatisch tot een daling van het aantal geweigerde aanvragen. 
Uitputting van de voorraad situeert zich dan ook enkel in deze periode. Daarnaast 
zitten jeugdbewegingen en hun aantallen duidelijk in de lift wat de vraag naar het 
aantal tenten/vereniging ook doet stijgen.

5. Bij het testen van het programma zelf (dd. 12/12/2018, door de overleggroep 
bestaande uit vertegenwoordigers van de gebruikers) formuleerden de gebruikers 
geen aandachtspunten wat betreft de gebruiksvriendelijkheid van het 
aanvraagplatform.
De vertegenwoordigers van de gebruikers gaven wel aan dat er onduidelijkheid 
bestaat bij de groepen over accounts/registratie in het reservatieprogramma. De 
ULDK sprak daarom af met de vertegenwoordigers om jaarlijks een “maak-je-
account” dag te organiseren op 1 oktober, met de nodige communicatie hierrond. 
Aanvragen voor het volgende ontleenseizoen kunnen steeds worden ingediend op 
de 1ste maandag na het herfstverlof, met de “maak-je-account-dag” op 1 oktober 
wil het ULDK groepen motiveren om tijdig in orde te zijn zodat de aanvragen daarna 
vlot kunnen worden ingediend.
Er waren op zich geen technische problemen met de werking van het 
aanvraagplatform. Wat wel is: als groepen niet de juiste gegevens invullen bij hun 
registratie, hun aanvraag, of te vroeg starten met invullen (aanvragen indienen kan 
de 1ste maandag na het herfstverlof vanaf 09u) kan dit voor problemen zorgen. Om 
dit te voorkomen is er op de website een uitgebreide handleiding terug te vinden 
om groepen te helpen bij het invullen en indienen van hun aanvraag. Eveneens 
kunnen groepen met hun vragen zowel telefonisch als via mail terecht bij de ULDK 
om zo meteen tot een correcte invulling en indiening van hun dossier te komen. 
Vele groepen maken gebruik van dit aanbod.

6. Actie 2.1 van het masterplan bivakplaatsen, ‘de stock van het kampeermateriaal 
wordt op peil gehouden’, is sinds de start in 2016 inhoudelijk niet gewijzigd. 
In deze legislatuur investeerde ik 1,9 miljoen euro in de aankoop van nieuwe tenten, 
waardoor de stock niet enkel op peil bleef , maar steeg tot het hoogste peil van de 
afgelopen 10 jaar. Dit moet het dalende aantal tenten die de FOD Defensie tijdens 
de zomermaanden ter beschikking stelt opvangen.
Het aantal aanvragen blijft stabiel, maar doordat de kampperiodes zich steeds meer 
concentreren op de periode van 15 juli tot 15 augustus zorgt dit niet altijd 
automatisch tot een daling van het aantal geweigerde aanvragen. Blijvend 
investeren in nieuw kampeermateriaal en een verdere automatisering en 
digitalisering van de ontleenprocedure blijven dus noodzakelijk.


